國立東華大學教育與潛能開發學系
教育碩、博士班
原創性比對總相似度確認單
Confirmation sheet for total similarity of paper originality comparison
For Master and PhD Program
Education and Human Potentials Development Department, National Dong Hwa University
	姓　　名
Name
	
	學　　號
Student ID
	

	論文題目
Paper Title
	

	原創性比對
總相似度％
Total similarity of paper originality comparison
	           ％
（請列印系統資料佐證）
(Data of proof should be attached for reference.)

	申請人簽名
Applicant’s Signature 
	

	指導教授簽名
Advisor’s Signature
	

	主任簽章
Chairperson’s Signature
	

	修業要點條文：研究生申請學位考試前須提交「論文原創性比對總相似度須低於20％之確認單」。
Regulations: Before applying for the degree exam, the student should submit “Confirmation Sheet for Total Similarity of Paper Originality Comparison” indicating a percentage score not higher than 20%.

	· 系統可協助提升研究效率與成果能見度的同時亦可確保其原創性，幫助研究人員避免不適當的引用。
The system can help improve research efficiency and visibility of the findings while ensuring originality, helping researchers avoid inappropriate citations.
· 本校Turnitin論文原創性比對系統連線方式：圖書館首頁→電子資源→電子資料庫→論文/文獻比對系統(2/0)→Turnitin論文原創性比對系統 (可校外連線使用)
How to use the Turnitin at NDHU: Library Homepage→E-resources→Database→Document similarity checking system (2/0) →Turnitin (can be used outside the school)
· 使用系統前須先申請帳號，欲申請者請至下列網址進行帳號申請：
https://forms.gle/nTA2czMoTyuC7oFL7 (請以本校電子郵件信箱登錄)
An account should be applied for before using the system. Please go to the following website for the  application: https://forms.gle/nTA2czMoTyuC7oFL7 (Please log in with your email address at NDHU)
· 帳號申請約需2~3個工作天，申請件需經由人工確認身分於平常上班日處理，最遲於次一個上班日結束前會發送通知信，敬請耐心等候，並注意通知信是否被gmail歸類為垃圾郵件！如有使用問題請洽圖資服務組03-890-6824
Account application takes about 2~3 working days, during which the application will be manually confirmed, and a notification letter will be sent by the end of the next working day. Please be patient and make sure the notification letter hasn't been classified as spam by Gmail! If you have any further questions, please call the  Office of Library and Information Services at 03-890-6824
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